
                   

Ekerö 29 september 2024

Interpellation

Interpellation ställd till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Fredrik 
Ohls (L)

Angående möjlighet till åtgärder under byggprocessen. 

Bakgrund:

Vi ser nu hur det nya Ekerö centrum (Ekerö strand) växer fram med en hushöjd på 5, 6 och i 
värsta fall med 7 våningar. För oss och säkert många av kommunens invånare är detta att 
betrakta som början till ytterligare en förort till Stockholm och långt ifrån en idyllisk småstad. 
Från Mittenstyret sägs det att det inte går att göra något åt detta p g a att detta är gamla 
planer/bygglov som nu genomförs. Vi anser att vi politiker måste göra vårt yttersta för att 
visionen av en småstad kan bli verklig i stället för dessa stora strama huskroppar som 
merparten av Ekerös invånare knappast vill se.

Med hänvisning till ovanstående vill jag därför ställa följande frågor till dig Fredrik Ohls som 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande.

Frågor:

- Varför kan inte kommunen kräva av byggföretagen att höjd och utformning av dessa 
byggnader följer kommunens vision, även under processens gång? 

- Man kan tydligt se att husen som nu byggs vid Ekerö Strand definitivt inte passar in i 
visionen av en småstad. Dessa byggnader kommer att påverka Ekerö och dess invånare under 
mycket lång tid. Kommer ett krav på ändringar och justeringar att medföra ett viteskrav från 
byggföretagen och i så fall hur mycket? 

- Är Mittenstyret villiga att gå emot byggföretagen för att förverkliga visionen om en småstad 
innan det är för sent?

För Öpartiet

Robert Oberascher


